
 

Jean Darlys tale ved indvielsen af Thyregod-Vesterlund-cykelstien 

 

•         Tak for den flotte cykelsti, som vi indvier i dag. Og tak til alle gode folk, 

som har gjort det muligt, at vi kan fejre indvielsen af første etape i dag. 

  

•         Den har været længe undervejs, kan vi vist roligt sige. Men resultatet er i 

hvert fald i orden. Det er flot og ordentligt arbejde, som vi kun kan glæde os 

over. 

  

•         Og så er cykelstien et håndgribeligt bevis på, at Thyregod og Vesterlund 

kan noget, når vi står sammen. Hver for sig var det aldrig lykkedes. Tilsammen 

kom vi i mål. 

  

•         Og så dog – helt i mål er jo ikke endnu. I dag skal vi også minde hinanden 

om, at cyklerne først er helt i mål, når vi når helt til Vesterlund. 

  

•         Vi ved, at kommunalbestyrelsen skal lægge budgetterne for næste år efter 

sommerferien. Og vi forventer, at byrådet tager den logiske beslutning at 

prioritere pengene til færdiggørelse af cykelstien – eller måske ”2 minus 1-

vejen” - helt til Vesterlund. 

  

•     Så får Thyregod og Vesterlund igen brug for sammenhold og samlet 

styrke. Og vi får igen brug for alle gode kræfter – lokalt og i Vejle Kommune - 

som kan gøre det muligt at gøre cykelvejen helt færdig – hele vejen til 

Vesterlund. 

  

•         Men i dag vil vi glæde os og sige til hinanden, at "godt begyndt er halvt 

fuldendt". 

 


